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Formulier beantwoording technische vragen gemeenteraad en commissies 

  

 

Soort vraag:   Raad 

 

Steller van de vraag en partij: Ineke den Heijer, D66 

 

Datum:    18 oktober 2021 

 

Onderwerp:   Ontwikkelperspectief Bleizo-West 

 

 

Vraag 1 

Bij de commissiebehandeling was wethouder Jan-Willem van den Beukel niet aanwezig om een verdere 

toelichting te geven op het onderzoek naar alternatieve locaties windenergie. Kan de wethouder deze 

informatie delen met de raad voor de behandeling? 

 

Antwoord  

Het college onderzoekt alternatieve en haalbare locaties voor windmolens. Dit onderzoekstraject bestaat 

niet alleen uit het eerder door het college aangekondigde (technische) rapport naar mogelijke 

plaatsingslocaties, maar ook uit gesprekken met de provincie en de inspectie Leefomgeving & Transport om 

de beleidsmatige en hoogte-gerelateerde (on)mogelijkheden in beeld te krijgen. Deze onderzoeksvragen 

raken direct de ontwikkelkansen van eventuele windturbines. Voor het goed kunnen voeren van een gesprek 

over specifieke locaties is het wenselijk eerst het onderzoekstraject af te ronden.  

 

Vraag 2 

De ontwikkelstrategie en pve worden tweede helft van 2022 aangeboden aan de raad. Kan aangegeven 

worden hoeveel en welke (informatie)bijeenkomsten nog worden georganiseerd in de eerste helft van 2022 

om de raad verder mee te nemen in de verdere uitwerking? 

 

Antwoord     

Op dit moment kan die duidelijkheid nog niet gegeven worden. Op basis van een aanbesteding wordt een 

extern adviesbureau geselecteerd wat met ons en de gemeente Zoetermeer de ontwikkelstrategie gaat 

opstellen. Voordat de ontwikkelstrategie ter vaststelling wordt aangeboden aan de gemeenteraad worden 

(informatie)bijeenkomsten georganiseerd om de raad mee te nemen in de uitwerking. Zodra de planning 

duidelijk is, informeren wij u hierover. 

 

 

 


